
PROTOKOLL 1995-01-09

Art: Styrelsesammanträde

Plats: Klubbstugan ~

Närvarande: "Kjelle" Karlsson, Hans Arvidsson, Peter Graf, Ingela Roth, Sten Dufvelin,
speciellt inbjuden Sven Stahre.

519 Just Sten valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.

520 Prot Föregående protokoll upplästes och godkändes.

521 Skrivelser Ingela redogjorde för inkomna skrivelser.

522 Kkorapport Inge la rapporterade att föreningens ekonomi är stabil.

523 Hamnrapport Rapporterades: muddringen beräknas påbörjas i slutet av januari.

524 Avloppet S Stahre förhandlar med kommunens tekniska chef. Resultatet
avrapporteras vid februari-mötet.

525 Övriga frågor År smötet fastställdes till 1995-03-11, Rl. 10.00.

526 Nästa möte Avhå l les i klubbstugan 1995-02-06, ev. förhinder anmäles till
ordföranden eller sekreteraren.

Vid protokollet

/jet( grydd
Peter Graf "pelle" Karlsson
Sekreterare V ice ordfö d e

Justeras:

Sten Dufvelin



Protokoll 1995-02-06

Art Styrelsesammanträde
Plats Klubbstugan
Närvarande Maj — Louise Larsson, Sten Dufvelin, Kjell Karlsson, Bengt Pergler,

Stisse Bengtsson, Urban Larsson, Ingela Roth och Peter Graf.

527 Just Sten valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

52$ Prot Föregående protokoll samt protokoll från halvårsmötet upplästes och
godkändes. Dock anmärktes på p9: Livbojens stuga. Skall vara:
Kommunens stuga som disponeras av Sjösten.

529 Skrivelser Ingela redogjorde för inkomna skrivelser. En skrivelse från AMS
aktualiserade en diskussion om Stellan Wanglers lön. Styrelsen be
slöt att inget lönepåslag skall göras 1995.

530 Ekorap Ingela rapporterade att ekonomin är stabil.

531 Hamnrap Muddringen slutförd enligt avtal.
Förlängningen av brygga 5 är påbörjad. Arbetet utföres av nyanställda
ALU-arbetare.
Hans Arvidsson kvarstår enligt tidigare beslut som arbetsledare.

532 Avlopp Förhandlingarna avslutas V506.

533 Arvode Arvode till gymnastikledare utbetalas enligt överenskommelse.

534 Uthyrning av An sö kan enligt bilaga godkändes.
båtplats

535 Förberedelser Ka l le lsen föredrogs och godkändes.
för kommande
årsmöte

536 Övriga frågor B e s löts att utreda byggnation av ramp till klubbstugan.
Beslöts att Sten skall inhämta kostnadsförslag för inglasning av
veranda.
Beslöts att Sten skall planera för anläggning av rabatter.
Sten erbjöd sina tjänster som ALU — anställd, Behovet utreds.

537 Avslutning Ordför ande tackade mötesdeltagarna för visat intresse och förklarade
mötet avslutat.

Vid protok llet: /~

PeterGraf Maj-Louise Larsson Justeras: Sten Dufvelin
Sekreterare Ordförande



GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL 1(2)
Sarrrnanträdesdatum
1995-03-06

Styrel sesammanträde

P lat s Klubbstugan

Närvarande Stig-Arne Bengtsson
S ten Dufve l i n
Peter Gra f
MajLouise La r sson
Urban Larsson
Ingela Roth
J an Johansson ( r e v i s o r ) s p e c i e l l t i n bj u d e n

538 Val a v j us t . man St e n v a l d e s a t t j äm t e o r d f ö r a nde j u s t e r a d a gens p r o t o k o l l .

539 Föreg. p r o t o k o l l Fö r e gående pr o t o k o l l up p l ä s t e s oc h g odkändes.

5 40 Skr i v e l s e r Ingela r e dog j o rde f ö r i nk o mna sk r i v e l s e r . I ng e n f ö r a n l e dde
v idare hand läggning .

6 %6 h Q H . I
541 Ekonomisk r a p I ngela r a ppor t e r ade a t t f ör e n i n gens ek ~ ä r god . Re d o v i s 

port , b u dget ningstekn i ken d i s k u t e r ades och s k a l l f ö r f i na s . S e b i l . l .

U ppdrogs åt o r d f ö r a nde och k assör a t t ber e d a 1 995 år s b u dget .

542 Hamnrapport Urban redov i sade de t a k t u e l l a a rb e t s l ä ge t f ör ha mnens reno
vering . S e b i l . 2 .

B eslöts a t t St e n / ~ .; r me l l an br y g g a 8 — 9 .

Beslöts a t t Pe t e r N o r d g ren sponsras med bå t l y f t un d e r k ommande
säsong. Dock sk a l l P e t e r N o r d g ren l ö s a medlemskap i G SS.

B eslöts a t t S v e n N i l s s o n och Tor e B j ö r k l u n d b e t a l a r 5 5 0 : - /å r
för säsongen 1995 och 1996 en l i g t t i d i ga r e ö v e r e nskommelse.

543 Avlopp Beslöts a t t pr o j e k t e t g e nomförs i sa mverkan med kommunen som
också s tå r f ör ent r e p r e naden.

544 Muddring Muddring v i d b r y gga 9 ä r b e s l u t a d oc h s k a l l ge n omföras .
Bryggvärd
brygga 9 S tyre l sen t a c ka r B e r t i l Ni l ss o n som under 1 994 v a r i t v er k s am

s om bryggvärd v i d b r y gga 9 . N y b r y g gvärd v i d b ry gga 9 ä r
U no Björk l u nd .

5 45 Brygga 10  M edlemsframstä l l a n o m spec i a l a v t a l f ö r ut ny t t j an d e a v y - b o m
y — bomsavtal v id b r ygga 10 a v s l o g s .
faktura

B åtägarna t i l l Dou b l e T r o u bl e ha r f r a m s t ä l l t ö ns k emål om de l 
b etaln i n g a v f a k t u r a . S ty r e l s e n b i f ö l l ön s k an . B å t p l a t s a v g i f t e n
s kal l mo t s v a ras a v e n k o s t nad f ö r e n f u l l p l a t s o c h e n e g en
r iskp l a t s .



GRVIVIKS SEGELSÄLLSKAP PROIOKOLL
Sanaanträdesdatum
1995-03-06

546 Sarrmankccnst Fest% N ar r an geras 1995-04-07.

547 övriga f r ågo r I nga n y a f r å gor behandlades.

548 Nästa saarnan Nästa säte hå l l es i K l u bbstugan l995-04-03. Eventuell t f ör 
träde hinder anmäles t i l l or df ö r a nde el l e r s e k re te ra ren.

V id pr o t o k o l l e t

Peter Gra f

Just as

NajLouise La r s son S ten Dufve l i n



GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL 1(3)
Sammanträdesdatum
1995-04-03

Styrel sesammanträde

Tid 19.00 — 21.30

Plats Klubbstugan

Närvarande Stig-Arne Bengtsson
S ten Dufve l i n
P eter G r a f
Maj — Louise Larsson
Urban Larsson
B engt Perg l e r
Agneta Ri sho lm
Ingela Roth

j~40 W Öppnande Naj-Louise fö r k l a rade sammanträdet öppnat .

g ,/ 2 N y a s t y r e l s e n N ya sty r e l sen p r e sente r ades som f ö l j e r
I "laj-Louise L a r s son , o r d f ö r a nde
P eter Gra f v i ce or d f ör an d e
A gneta Ri shol m , sekr et er a r e
I ngela Rot h kassör
Urban Larsso n , ansvar i g f ör ha mnen
K jel l K a r l s s o n , v i ce ham nansvar i g
S ten Dufve l i n , i nt ende n t
Stig-Arne Bengtsson , s u pp l eant
B engt Perg le r , supp l ean t

3 Val av j u s t . m an Til l a t t j u st e ra d a gens p r o t o k o l l va l d e s f ö ru t o m or d f ö r ande
S ten Dufve l i n .

(2 4 Föregående möte Fö r e g ående s t y r e l s ernötes p r o t o k o l l upp l ä s t e s oc h g odkändes.

"bY 5 Val av f i r m a  Beslöts a t t o r d f ö r a nden, k a s sören och s e k r e t e r a re n ha r r ät t
tecknare att t e c kna f i r man va r f ö r s i g .

6 Investe r i n g ar S tyre l sen bes lö t a c c e p t er a o f f e r t e n f r å n B e r l i n g s G l a s f ö r
inglasn ingen av k l u b b s t ugans ve r anda.

P eter å t t o g s i g u p p dr aget a t t h o s N o r d i s k a F i l t ( bo r d e v a r a
Nordi fa ) h ö r a o m p r i s e t p å e n g r ö n b o l l t e x mat t a t i l l ova n nämnda
veranda.

Beslöts i n k öpa en l a z e r s k r i v a r e f ö r 4 . 3 0 0 k r exk l . m oms.

l4an bestämde at t e n y - b om sku l l e s k a f f a s t i l l br yg g a 7 f ör
cirka 2 . 000 k r .

Bengt sku l l e u n d e r söka vad e t t eko l o d t i l l " ha mnbåten" s k u l l e
kosta.

T il l br y g g a 5 s k a a n o rdnas t r e v a t t e n u r t a g oc h t v å e l p e l a r e o c h
t i l l n ya b ry gga 5 e t t vat t en u r t a g . I na l l e s b e r ä k nas de t t a k o s t a
c irka 2 0 . 000 k r .



GRÖIVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL 2.

1995-04-03

~4 6 I n v es t e r i n g a r Man beslö t s e ö v e r e l u r t a gen v i d b r y gga 2 t i l l sommaren.

Önskemål om et t d o k umentskåp at t p l ac e r a s i k l ub b s t u gans
k äl l ar e s k u l l e B e ngt u n dersöka p r i s e r n a p å .

Urban l ovade se om det gå r a t t l äg g a u t e n manrnutbom utanför
U ffe Car l s s ons bå t f ör a t t sky d d a d e n .

< 4 7 L i l l a i nf o Peter l o v ade gör a e t t ut ka s t t i l l l i l l a i nf oko r t e t , s o m kommer
k or t e t att s k i c k a s u t t i l l med l emmarna t i l l sa mmans med et t i nf o r ma

t ionsblad samt k l u b bens o r d n i ngs f ö r esk r i f t er f ör ha mnen.

S tyre l sen bes tämde at t e n pr i s l i s t a ( h a mnpla t se r o c h a n d r a
s ervice f unk t i o ne r i ha mnen) samt ö v r i g i nf o r ma t i o n k omner a t t
anslås på k l u b b s t ugans ans l ags t a v l a . Ä ven e ventuel l un g doms
v erksamhet kommer at t m eddelas d ä r .

S tyrel sen bes tämde även at t u p p sägning av b å t p l a t s s k a s k e
f öre31 december åre t f ör e .

S tel la n sk a ombedas sk r i v a u t m ä r k l a pparna som ska s ä t t a s p å
båtarna f ö r a t t v i sa a t t ha mnpla t sen ä r b e t a l d . D e ssa l a p par
ska anbr i ngas på b å t a r n a f ö r e 1 j un i .

8 ALU fö r St en L @j-Louise meddelade at t h o n s ök t a l u a r b e t e f ö r S te n .

'4 9 A v l o ppet M aj-Louise b e r ä t t a d e a t t h o n h a f t kon t a k t med Al f P e tt e r s s o n ,
Bidrag Halmstad Kommun, angående av l opps f r ågan . E f t e r s om kommunen

är v i l l i g at t l ägg a i n de nna ko s t nad i s i n p l an i år et s b u d get
f ör v e r k s t ä l l i gh e t 1 9 9 6 avvakta r v i m e d a v l o p pet . l i a n s k u l l e
o ckså t i t t a på m ö j l i gh e t e n a t t d r a i n vat t e n v i nt e r t i d . Äv e n
i å r s k u l l e v i f å det bi dr a ge t s c m kommunen beta la r f ö r st ug 
ägarnas r ä t t a t t di sp o n era hamnområdet i n k l t oi l et t upp r ä k nat
med index .

Arrende Arrendet f ö r i nne r hamnen få r v i be t a l a t i l l "Tå n g abönderna"
via Kommunen

r
. z "k0 Inkomna skr i  I ngela g i c k i ge n ~ i nko mna sk r i v e l s e r , v i l ka v a r a v + ö g a a l l

vels r m änt i n t r e s s e .

D ock för e kom et t p a r u p p sägningar a v b å t p l a t s e r .

A l Ka s s ö r ens I ngela meddelade at t f ör en i n gens ekonomi ä r g o d .
rapport

5 P2 Nuddring U rban meddelade at t m uddr i n gen av b r y ggorna 7 oc h 9 ä r avk l a r a d e .

.M3 Fest För at t t a c k a s t y r e l s e n f ö r n e d l ag t a rb e t e b e s l ö t man t r ä f f a s
1 995-04-07, d å l i t e f ör t är i ng k ommer at t se rv e r a s .



PROTOKOLL 3.

1995-04-03

4 Övriga f r ågor St yr e l sen beslöt i n köpa t i o bes i k t n i ngsprotokol l . S t i g - Arne
l ovade ombesörja det ta . Bet r ä f f ande ersät t n i ngen för bes i k t 
ningar beslöt man ajournera denna punkt t i l l nä s t a möte.

I ngela meddelade at t de t f ö r ekan obetalda fak turor på
N isse Almkvist , K ranservice , v i l k a s t y r e l sen beslöt avskr i va
p g a dödsfa l l .

Ulf Telemo är ny bryggvärd fö r b r ygga 10.

Ingela re fererade f rån s tugägarnas möte.

Nästa sanaaanträde ska h å l l a s 1 9 9 5-05-08 .

T il l s i st bes t ä mdes a t t , man sku l l e l å ta gr a v er a i n " sk ä nk t a v
Gunnar Palm" på en plå tb r i cka t i l l d e n p r opel l ern av mässing
han get t k l u b b en .

För at t de t upphängda sjökortet s k u l l e s e något e l egantare ut
uppdrogs å t S t e n a t t p l as t a i n det .

V id pr o t o k o l l e t

~ i ~ ~

e ta Ri sho lm Na j-Louise Larsson

Justerat

n Duf e >n



PROTOKOLL FÖR VID SAMMANTRÄDE 1995-05-08

Närvarande Maj-Louise Larsson
Ingela Roth
Urban Larsson
Sten Dufvelin
Bengt Pergler
Stisse Bengtsson

<15 Till att fora dagens protokoll utsågs Urban Larsson

„16 Till att justera dagens protokoll utsågs Sten Dufvelin

r .17 Föregående mötes protokoll upplästes och godkändes

Sten valdes att jämte ordförande justera dagens protokoll

.' 49 Ordförande föredrog informationen till båtplatsinnehavarna.

<.<9 20 Beslöts inköpa ekolod till GSS-båten lör max 1.800 kr + moms. Bengt Pergler
gör inköpet.
Beslöts inköpa Y-bommar till brygga 7 pris ca 4000+ moms/st. Urbanl Larsson
svarar för inköpet. Y-bommarna upplåts enl samma villkor som gäller for
övriga hamnen. Samtliga båtplatsinnehavare på brygga 7 är vidtalade och har
godkänt inköpet.

Sten Dufvelin svarar för beställning av glas enl offert till klubbstugans altan.

Maj-Louise har lämnat ansökan om ALU-tjänstgöring för Sten Dufvelin till
arbetsförmedlingen.

Ingela redogjord för föreningens ekonomi. Resultat och balansräkning bifogas.

~('23 Till styrelsen från Lars Andreasson inkormnen anhållan om att under 1995 hyra
ut båtplats 5-1 godl'ändes.
Till styrelsen från Peter Graf inkommen anhållan om uthyrning av båtplats 5-20
under 1995 godkändes.

~g//24 Urban redos<~'orde för behovet av räddningsstegar i hamnen. Urban ger uppdrag
till Stellan Wangler att återkomma om priser.

=(w5 Nästa sammanträde hålls i klubbstugan måndagen den 12 juni.

%id pi tokollet

ars Maj-Louise Larsson

Justerat Sten Dufvelin



GRÖIVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL
Sammanträdesdatum
1995-06-12

Styrel sesammanträde

Tid 19.00 — 21.30

Plats Klubbstugan

Närvarande Stig-Arne Bengtsson
S ten Dufve l i n
Peter Gra f
Maj-Louise La r s son
U rban L a r s s o n
B engt Perg l e r
Agneta Ri sho lm
Ingela Roth

586 Öppnande M aj-Louise f ö r k l a r ade sammanträdet ö ppnat .

587 Föregående Föregående st y r e l s emötes p r o t o k o l l up p l ä a s te s oc h g odkändes.
möte

588 Val a v j us t . T il l a t t j u st e r a d a gens p r o t o k o l l va l d e s f ö ru t o m or d f ö r ande
man S ten Dufve l i n .

5 89 Pri s p å l a r S tyrel sen bes tämde at t v i d öve r t a g ande av b å t p l a t s s k a 1 . 0 0 0 k r
erläggas fö r b e fi nt l i g på l e . I ng e l a d e l t o g e j i besl ut e t då
hon är j ä v ig .

5 90 Tel . k i o s k Styre l sen bes lö t a t t i n st al l e ra e n k o r t a u t omat i r ed a n b e f i n t 
l ig t e l e f o n automat . Den be r äknas kost a 5 . 300 k r + moms. GSS
korrxner at t h a t el ef o n k or t t i l l f ör sä l j ni n g . I n f o om det t a
s amt pr i s uppg i f t o m k o r t e n l o v ade Agneta s ä t t a u p p e t t ans l a g
o m på k lubbstugans ans l ags t av l a .

5 91 Försäkr i n g Maj-Louise i n f o r merade s t y r e l s e n a t t h o n f ör s ä k ra t h a mnen som
f öl j e r l ösö r e f ö r 150 . 0 0 0 k r o c h a n l ä ggn i ngen fö r 2 5 0 . 000 k r .

592 Ungdomsverk S tisse be r ä t t ade a t t 66 u n ga r v i s a t i nt r e s s e . Han s k u l l e u n d e r 
samheten söka om det f i n n s mö j l i g h e t l å n a o p t i m i s t j ol l a r . Fr å g a n angå

e nde eventue l l t i nk ö p a v d e ssa b å ta r b o r d l a d es .

593 Ekon.rappor t I ngela gav e n r a p por t o m f ö r e n i n gens ekonomiska l ä ge . F r a m
t i l l o c h med s i s t a ma j - 9 5 h a r 7 6 . 0 00 k r i nv e s t e r a t s i br yg g a 5 .
A lla r ä k n i n gar h ade e j i nk o rrrrrit , s å d e f i n i t i v av s t ä mning sk e r
v id nästa s arrtnanträde.

I ngela hade t a g i t f r am e t t f ör s l a g t i l l r edo v i s n i n g a v k o n t a n t 
kassan, som accepterades .

594 Hamnrapport U rban i n f o r merade at t h a mnarbetena i d e t nä r maste va r s l ut f ör d a .
A rbetena med brygga AXClut f ö r s i vec k a n .

U ppdrogs åt S t e n oc h Agneta a t t sät t a u p p e t t a ns l a g o m a t t
a kter f ö r t ö j n i n g a rna sk a t a s u p p .
Stisse m e ddelade a t t h a mmarbandet b r y gga 8 e j är by t t .



GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL 2.

1995-06-12

595 ALU S ten är anstä l l d sa n a l u -arbetare f r ån 1 j u l i 1 9 95 t o m
30 november 1995.

596 Inkamna skr i - I nga sk r i ve l s e r a v v i kt ha d e i n k caanit .
velser

5 97 O~vriga frågor S t e n i n f o rmerade at t GSS-stugans trappa behöver göras v i d .

Urban föreslog at t man numrerar brygga 5 så at t man bör jar
m ed nr 501 längst i n . U r ban l ovade skaffa mater ia l t i l l nu m
~ l åt ar n a o c h s onen Odd etsar dessa mot ersät t n i ng .

Bengt lovade undersöka pr i serna fö r i n köp av et t v ä r deskåp
och ett kassaskåp.

Peter f ramförde Kenneth Elofssons förs lag om inköp av en
12-meters container fö r f ö r v a r i ng av master . F rågan bordlades.

Styrelsen beslöt a t t r ö k f ö rbud ska gäl l a även k lubbstugans
veranda.

Ingela f ramförde Sven Törners önskan an l i s t a på b r yggästerna,
dvs varje bryggvärd få r en l i s t a p å s i na p l a t s i nnehavare.

S tisse lovade r i nga upp Wickström och meddela honan at t han
i f o r t sä t t n i ngen ska l i gga på sin b å tp la t s .

598 Nästa möte Näst a s a rananträde ska hål las 1995-08-07.

U d pro t oko l l e

A t a Ri sh o l m

Justerat

Maj-Louise L a r sson S ten Dufve l i n



PROTOKOLL
sammaaträdesdatum
1995-0$-07

Art Styrels esammanträde
Tld 19.00 - 2 2 .00
Plats Klubb stugan
Närvarande Maj-Louise Larsson, Urban Larsson, Peter Graf, Ingela Roth, Sten Dufvvelin,

Bengt Pergler

599 Öppnande Maj-Louise förklarade sammanträdet öppnat

600 Val av sekr Peter valdes till sekreterare eitersom ordinarie sekreterare var Srhindrad
att närvara.

601 Va l av just. Till att justera dagens protokoll valdes Srutom ordförande Sten
Dufvelin.

602 Fö regående Föregående styrelsemötesprotokoH upplästes och godkändes.
möte

603 In k omna Ingen skrivelse av vikt hade inkommit.
skrivelser

604 Pr is och avtal Bryggpriset vid brygga kfaststä1ldes till 19.549:-/6=3.260:-.
Y-bommar
bryga 3

605 Ka ssörens Ingela gav en rapport om föreningens ekonomiska läge. Se bilaga.
rapp ort

606 Ku n nrapport Följande arbete rapporterades genomförda:

Slutrevidering av bryggplatser
Kranen nymålad
Röda/gröna skyltar vid brygga 5 monterade
¹s kyltar på brygga 5, 6, 7 monterade
Nytt atuminiumskåp installerat (slingen)
Bojbåten renoverad
Kasunen målad
Jordfelsbrytare installerad för ytterhamn
Verandan inglasad
Urban inkommer med kostnadsSrslag på, elpelare till innerhamnen

607 Hö s tens
aktiviteter

Utsättning av vaggor 5/9
Upptagning av Y-bommar och nedläggning av luftslang 18/11.



Följande ALU-arbeten skall genomföras under hösten:

Renovera material-stugan
Renovera en badstege
Måla golvet i hygien-stugan
Färdigställa Ger cyklar
Renovera signalmasten
Planera för servicebrygga vid brygga 5.

608 Hö s tmöte D at u m Sr höstmötet fastställdes till 1995-11-25. Plats: Klubbstugan.

609 "S jöstens G SS hyr "Sjöstens" stuga av kommunen. Sjösten hyr GSS:s material
bod stuga . Hyran fastställdes till den av kommunen fastställda.

610 Va t tenutkast Hemställan &ån G,S.R.S. om instaHation av vattenutkast vid Samaritens
vid Samari- båthus biSlls.
tens båthus

611 Öv r iga &ågor

Elovssons Srslag om inköp av container for förvaring av master bord
lades.
Beslöts att varmvattenberedaren skall renoveras.
Båtgäster har under sommaren vid flera tillfällen &amSrt att de lagt
märke till den stora förändring och upp&äschning hamnen genomgått
sedan säsongen 1994. Speciellt har gästerna i uppskattande termer på
pekat renligheten och den goda ordning som råder i hygienhuset.
Peter utreder möjligheterna till försäljning av diesel.
Peter kontaktar P. %olf angående dyk-arbete vid service-brygga.

Vid protokollet

Justerat

Maj-Louise Larsson Sten eli n



GRÖTVIKS SEGELSALLSKAP PROTOKOLL 1(2)
Sammanträdesdatum
1995-09-04

Styrel sesammanträde

Tl d kl 19 .00 — 20 • 30

Plats Klubbstugan

Närvarande S ten Dufve l i n
Peter Gra f
14aj-Louise La r sson
Urban Larsson
Agneta Ri sho lm
Ingela Roth

612 Öppnande P eter Graf , t i l l f äl l i g or d f . , f ö r k l a r a d e möte t ö p pnat .

613 Val a v j u s t . man St e n v a l d e s t i l l j ust er i n g sman av dagens p r o t o k o l l .

615 Hamnrapport U rban berä t t ade a t t ser v i c e a r b e te t v i d br y g g a 5 ä r på b ö r j a t
o ch beräknas kost a c i r k a 3 0 . 000 k r .

" Sjöstens" bod ä r n u t o m och sk a u nder v i n t e r n r us t a s u p p .

P eter l o v ade höra med I 1 6 a n gående anskaf f n i n g a v y t t er l i ga re
cyklar t i l l ham nen.

Til l n ä s t a möt e å t e r k omner Urban med uppgi f t o m p r i s p å e l 
pelare t i l l i nner h amnen.

Varmvattenberedaren behå l l e s i hö s t o c h e n n y s k a f f a s s e nar e
u nder v i n t e r n .

S ten meddelade at t d e t är i ng e t pr o b l em med brygga 4 .

614 Föregående möte Fö r e gående mötet s p r o t o k o l l up p l ä s t e s oc h g odkändes.

6 16 Kassörens r a pp . Ingela e f t e r l ys t e r e d o v i s n i n g f r å n S pangenberg-kappsegl i n gen .
I ngela t o g ä ven upp f r å gan om Ste l l a n s oc h S t ens e f t e r t r ä d a r e .

I ngela s k u l l e g ö r a u p p e t t f ör s l a g t i l l budg e t s amt g ö r a e n
l önekostnadsberäkning på e n h e l t i ds a n s t ä l l d i ham nen exk l b i d ra g .

617 Övr . f r å g o r Peter ha r v a r i t i kont a k t med s åvä l OK som Shel l a n g ående even
tuel l f ör sä l j ni n g a v d i e s e l i ha mnen. Han åt er k omner med mer
u ppgif t e r v i d n ä s t a mö t e .

P eter be r ä t t ad e o c kså a t t P e r Wol f ä r kon t a k t a d a ngående bor t 
tagning av s t e nen v i d u t r u s t n i n g sbryggan.

6 18 Inkommna skr i v . M aj-Louise l ä s t e u p p i n k omna skr i v e l s e r v a r a v de n f r å n G r ö t v i k s
B åt och F i s k e s t ugefö r en i ngen f ö r a n l edde sva r s om Agneta å t o g
sig. De t r ö r d e s a nds t r a nden i h a mnen och s t y r e l s e n b e s lö t a t t
i nbjuda t v å r e p r . f r ån f ör e n i n gen at t d el t a g a i p l an e r i n gen av
vad som skal l g ö r a s med s t r a nden.



G RÖTVlKS SEG~ LSKA P PRVIOKOLL 2.
Samnanträdesdatum
1995-09-04

619 Nästa möte Nästa möte hål les 1995-10-02, då v i b ö r j a r med at t b ege oss
b ort t i l l s t r an den f ö r a t t se v a d s a n sk a g ö ra s d ä r .

6 20 Til l 5 s e p Beslöts at t , Agneta skul l e i n köpa 30 bul la r sa n f ö r t ä r i ng t i l l
kaffet , som serveras i k l u bbstugan ef ter u t p l acer i ngen av
vaggorna.

V id protokol l e t

e ta Risho lm Peter Gra f

justera t

S ten Dufve l i n



GRÖIVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL 1(2)
Sammanträdesdatum
1995-10-02

Styre l sesammanträde

Tid k l 19 . 00 - - 2 1 . 00

Plats Klubbstugan

Närvarande Stig-Arne Bengtsson
S ten Dufve l i n
Peter Gra f
Maj-Louise La r sson
Urban Larsson
B engt Perg l e r
Agneta Risho lm
Ingela Roth
s amt två i n b j u dna gäs te r f r å n S t u g f ö r e n i ngen , näml i g en

Geibert Malmberg och Arne Undel l

621 Öppnande Maj-Louise f ö r k l a r ade möte t ö p pnat oc h h ä l s ade r e p r e sentan
terna f r å n S t u g f ö r e n i ngen vä l komna.

622 Stranden V i promenerade a l l a b o r t t i l l s t r and r emsan fö r i ns p e k t i o n .
Därefte r p r e s e n t e r ade Sten uppe i k l ub b s t ugan et t f ör s l a g
t i l l san d s t r and som Ste l l a n oc h han kommit f r a m t i l l . Ma n
f öres log samma grus/sand som använts v i d h a n d i k appbadet . F ö r
a tt h i n d r a s a nd f l y k t e n s k u l l e e n b a r ri ä r p å c i r ka 1 , 2 m
b yggas av t r ä v i r k e , d ä r o v anfö r l ä g gas en f ä r d i g g r ä smat t a .
S tisse l o v ade o r dna med et t ko s t n ads f ö r s l a g .

623 Långvården Beslöts a t t kon t a k t s k u l l e t as med t e k n i sk a k o n t o re t a n g ående
ordningen på Långvården.

624 Bänk i h a mnen Sten l ovade t a l a med St e l l a n a n gående bänk i h a mnen, då v i r ke
t i l l d e n n a f ö r modl i ge n f a n ns .

625 Val a v j us t . m an E fter a t t r epr e s entan t e rna f r å n S t u gägarna l ä mnat os s v a l d e s
Sten at t j ust e r a d a gens p r o t o k o l l .

626 Föreg. p r o t o k o l l För eg å ende mötet s p r o t o k o l l up p l ä s t e s oc h g odkändes.

627 STF:gästhamn Sten betonade v i k t e n a v r i kt i g i nf o t i l l STF a n gående
Grötvi k som gästhamn.

6 28 Inkomna skr i v . Brev hade i n kommit f r å n J a c k T a l l i n , d ä r h a n ö n skar e n s t ö r r e
båtplat s t i l l s i n br e d a b å t . U r b a n å t t o g s i g a t t skr i f t l i g t
meddela horn at t f n f i nns i ng e n a nnan p l a t s ä n d e n ha n ha r
o ch at t h a n s j ä l v sva r a r f ör s i n p l a t s o m s kad uppst å r .

6 29 Kassörens r a pp . Pengarna under k o n t r o l l . I nge l a k ommer med en r a ppor t t i l l
nästa möte . F n h a r v i 1 93 med lemmar. I n g e l a l o v ade t i t t a
ö ver kos t naderna f ö r b ry gga 5 .

B ryggregi s te r k ommer at t sä n das t i l l a l l a br yg g v ärdarna .

Maj-Louise bad a t t f å åt er k o rma vad g ä l l e r e n f ak t u r a f r ån
Kommunen på mi l j ö a v g i f t .



PROTOKOLL 2.
Sanaenträdesdatum
1995-10-02

630 Hamnrapp. Urban meddelade at t p r i s e t p e r e l p e la r e ä r 4 .8 2 6 k r e x k l m ms .
Styre l sen bes l ö t . i n k öpa 9 s t .

Peter har b l i v i t l ov ad 4 cyk la r t i l l nä s t a säsong.

631 Höstmötet Peter l o v ade a nbesör j a u t s k i c k e t t i l l höst m ö te t 1 9 9 5-11-25
i k lubbstugan.

Stisse skul l e undersöka cm någon lämplig f ö redragshållare
ä r t i l l g ängl i g .

632 Sjöstens bod K lubban har n u ö v e r t a g i t Sj ö s t e n s b od . S t y r e l s e n b e s l ö t
avsätta 1 5 . 000 k r t i l l r eno v e r i n g a v b o den .

633 Nästa möte Nästa möte hå l l e s 1 9 9 5-11-06 .

Vid pr o t oko l t

A gn ta R i s ho l m Na j-Louise Larsson

Justerat

S ten Dufve l i n



GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAP PROTOKOLL
Sarrrnanträdesdatum
1995-11-06

Art Styre l sesammanträde
Tld k l 19 . 00 - - 2 0 . 3 0
Plats Klubbstugan
Närvarande Maj-Louise La r sson

Urban Larsson
B engt Perg l e r
Agneta Ri sho lm
Göran Westergren

634 Öppnande M aj-Louise f ö r k l a r ade möte t ö p pnat .

635 Val a v j u s t . man B e ng t v a l d e s a t t j ust e r a d a gens p r o t o k o l l .

6 36 Event . s t y r e l  G öran Westergren p r e sente rade et t f ör l ag t i l l ar vo d e r i n g a v
searvode s tyre l s e l edamöter ( b i f o g a s ) .

S tyrel sen t y c k t e a t t en d as t o r d f ö r a nde , k a ssör , h amnchef oc h
i ntendent s k a l l ar vo d e ras e n l i g t ne d a n

ordförande 3 0 % av basbeloppet
kassören 30%
h amnchefen 30 %
intendenten 10%

F ör övr i g t sk a l l i nga yt t e r l i ga r e a r v o den u t g å .

637 Båtpl a t s kon-. G öran presenterade även et t f ör s l a g t i l l båt p l at s k o n t r ak t ( bi f o g a .
t r ak t Styre l sen t y c k t e de t v a r e n g o d i d é o c h Göran sk a l l f i l a på

d et y t t e r l i ga r e .

638 Godkännande F öregående mötets p r o t o k o l l up p l ä s t e s oc h g odkändes. E f t e r s om
a v fö r eg . p r o  Stig-Arne i n t e i nk ommit med något k o s t n adsf ö r s l a g ( 6 2 2 )på
tokol l i ordningsst ä l l a n de t a v s t r a n d remsan i h a mnen bord l ades f r å g an .

639 Stadgeändr i ng O rdförande y r kade på en ä nd r i n g i st ad g an , n äml i gen a t t

i nkomna mo t i o ne r t i l l å r sm ö te t s k a l l l äm nas s k r i f t l i gt
f öre 31 j a n uar i

Y rkan b i f ö l l s a v st yr el s e n .

640 Höstmötet K alle l s e ha r u t s ä n t s . L o ka l b l i r k l ub b s t u gan . S t e l l a n h a r l ov a t
o rdna med f r a l l o r , så ä v e n t i l l 9 51 1 18 , d å y - b ommarna tas u p p .

641 Nästa möte Nästa möte b l i r ha l v å r smötet 1 9 9 5-11-25 , Näst a s t y r e l s emöte
hålles 1 995-12-04 .

V id pr o t o ko l

~g ~ C~
Agneta Risho lm Ma j-Louise La r sson

J uste r a t

y'
ngt P rg lep



PROTOKOLL fört vi d styrelsesammanträde i Grötviks Segelsällskap 1995-12-04,
i Klubbstugan.

Närvarande: Urban Larsson, Stig-Arne Bengtsson, Peter Graf, Ingela Roth och
Bengt Pergler.

( I
Peter öppnade mötet och dagordningen godkändes.

$2
Till att justera dagens protokoll valdes förutom vice ordförande Peter Graf även Stig-Arne
Bengtsson.

(3
Föregående styrelsemötesprotokoll saknades, varför godkännande fick skjutas till nästa
styrelsemöte.

$4
Peter läste upp halvårsmötets protkoll vilket godkändes.

(5
Ingela informerade om inkomna skrivelser. Dessa var av föga intresse och avklarades mycket
snabbt.

Kassörens rapport.
Ingcla ville lägga ut Stellans semesterdagar (44 st) på s.k. mellandagar eftersom Stellans
anställning upphör 1996-05-01.

Hamn-rapp ort.
Miljö- och hälsovård har påpekat att vi har tippat muddringsavfall på fel plats. Urban kunde
bevisa att så ej var fallet, vilket "smålänningen" Urban omedelbart utnyttjade och fick halverat
Grötviks Scgelsällskaps miljöavgifter.
Urban meddeladc att vi förmodligen ej behöver muddra 1996.

Ny hamnvärd,
Styrelsen diskuterade några alternativ till hamnvärd. Bengt Pergler skall undersöka med Roger
Holm på Länsarbetsnämnden om möjlighet till en bidragstjänst eller rekiyteringstjänst på
halvtid.
Den nya hamnvärden bör börja 1996-04-01.

(9
Frågor väckta under I/2-års mötet,
Intresse finns för Y-bommar på brygga 8 - 9.
Peter kollar om vakthållningsansvar mcd myndigheterna.
Ingela bifogar vid utskick av bet.giro förfrågan om Y-bommars intresse.



$ 10
Ny bryggvärd på brygga 5 - ROLAND LARSSON.

Julfest 23/12 kl. 10.00.

$12
Övriga frågor.
Bengt Pergler lämnar lista till Ingela om personer som ej deltagit vid upptagande av
Y-bommar. Bengt Pergler meddelade vid upptagning att alla som ej deltagit eller meddelat
förhinder skall betala 250: —.

$ 13
Nästa sammanträde skall hållas 1996-01-09 kl. 19.00, eftersom Ingela har lovat att bjuda på
tilltugg under hela 1996.

Uid protokollet

~ /

n e r g r  Peter Graf

Justerat:

Stig-Arne Bengtsson


